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Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaric6w Wioctawka zwracam siq z proiba o remontu chodnika na ulicy
Sukowej na odcinku pomiqdzy ulicq Traugutta iulicq Sadowq. Ten odci,,ek chodnika od lat
nie byl remontowany. Osoby korzystaj4ce z chodnika naraione sE na utratq zdrowia.
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